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Адрес Al-Hadi Glass Industries 
Subhan Industrial area 
Block 8 street 105 plot 166 
13059 Safat 
PoBox 5871

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Tempered glass  
Tempered glass has the advantage of withstanding very high temperatures and hence useful for many industrial applications.

We process all size of glass from standard to jumbo size. A wide range of multi type glasses especially low – e, different glass shapes and glass
thickness can be tempered.

The tempered glass is then tested and approved of the ANSI Z97.1-1984 standard, EN 12150 standards. 

Laminated Glass  
Laminated glass is mostly used in curtail walls and for various industrial purposes.

Varying thickness, shapes and types of glasses can be laminated. Manufactured by bonding (autoclaving) two or more pieces of glass together with a
plastic interlayer for safety or security glazing requirements, the laminated glass has its own benefits.

The tough protective interlayer bonded together between two sheets of glass will prevent the glass from shattering and will hold the fragment of glass
together incase of breakage of glass.  

 

Company Profile of Al-Hadi Glass Industries

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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